



## MagiA diagnostics is pleased to announce that Mr. Philippe Jacon will be joining the Board of MagiA diagnostics

Mr. Jacon will be joining MagiA diagnostics' board after a long career in the in-vitro diagnostics business. In his previous roles, Philippe JACON was the Executive Vice President, Emerging Markets, SVP Global Access at CEPHEID from 2013 to 2023. Previously, he was CEO of the Foundation of Innovative New Diagnostics (FIND), General Director of the European Diagnostics Manufacturers Association and Worldwide President of Becton Dickinson Diagnostics Systems. Philippe JACON sat on the board of MedTech Europe between 2013 and 2022.

"Philippe brings his long experience in commercial diagnostics and medical devices to help the MagiA team, to prepare its commercial launch" **said Paul Kauffmann, MagiA's Chief Executive Officer.** "Combined with his strong experience in the not-for-profit diagnostics business, Philippe is an ideal addition to the expertise of our existing board members, and we look forward to starting active collaboration with him."

"Joining the board of MagiA diagnostics represents a great opportunity for me to support the executive team in the development and commercialization of an innovative technology," **said Philippe JACON.** "The developed world as well as the low and middle-income countries need new diagnostics solutions to adapt to a rapidly evolving ecosystem and I am convinced MagiA's technology has the potential to be one of those."

**About MagiA diagnostics:** Since its inception in 2017, MagiA is focusing its activity on developing a nomad and portable blood analyzer that runs between 4 and 8 tests within 12 to 18 minutes at the Point of Care. MagiA first kit dedicated to combined screening of HIV and Viral Hepatitis B and C undergoes clinical evaluation and shall be CE marked by 2025.

## MagiA diagnostics a le plaisir d'annoncer l'arrivée de M. Philippe JACON au comité d'administration de MagiA diagnostics

M. Jacon rejoint le comité d'administration de MagiA diagnostics après une longue carrière dans le secteur du diagnostic in vitro. De 2013 à 2023, Philippe JACON a occupé le poste de Vice-Président Exécutif, Marchés Émergents, SVP Global Access chez CEPHEID. Auparavant, il a été PDG de la « Foundation of Innovative New Diagnostics » (FIND), directeur général de l'association « European Diagnostics Manufacturers » et président mondial de Becton Dickinson Diagnostics Systems. Il a notamment siégé au comité d'administration de MedTech Europe entre 2013 et 2022.

« Philippe apporte sa longue expérience dans le domaine du diagnostic commercial et des dispositifs médicaux pour aider l'équipe de MagiA à préparer son lancement commercial », **a déclaré Paul Kauffmann, directeur général de MagiA.** « Combiné à sa solide expérience dans le domaine du diagnostic à but non lucratif, Philippe est un ajout idéal à l'expertise des membres actuels de notre comité d'administration, et nous sommes impatients d'entamer une collaboration active avec lui. »

« Rejoindre le comité d'administration de MagiA diagnostics représente pour moi une belle opportunité d'accompagner l'équipe de direction dans le développement et la commercialisation d'une technologie innovante », **a déclaré Philippe JACON.** « Le monde développé, ainsi que les pays à revenu faible et intermédiaire, ont besoin de nouvelles solutions de diagnostic pour s'adapter à un écosystème en évolution rapide et je suis convaincu que la technologie de MagiA a le potentiel d'être l'une d'entre elles. »

**À propos de MagiA diagnostics :** Depuis sa création en 2017, MagiA concentre son activité sur le développement d'un analyseur de sang nomade et portable qui permet d'effectuer entre 4 et 8 tests en 12 à 18 minutes en Point of Care. MagiA, le premier kit dédié au dépistage combiné du VIH et des hépatites virales B et C, fait l'objet d'une évaluation clinique et devrait obtenir le marquage CE d'ici 2025.

Contact :

[www.magia-diagnostics.com](http://www.magia-diagnostics.com)

Cécile COUDERT  
[cecile.coudert@magia-diagnostics.com](mailto:cecile.coudert@magia-diagnostics.com)